
 
 

   

 

Referat Styremøte #3 – 2023-2025 

Dato:  3 oktober 2023 

Sted:   Granåsen/ Teams 

Tidspunkt:  18:00-20:45  

 
   Innkalles Til stede 
Torbjørn Mæhlumsveen (TM) - leder X x 
Gørill Gyllan (GG) - nestleder  X x 
Knut Ståle Skogstad (KSS) - styremedlem X x 
Tina Lihaug Selbæk (TLS) - styremedlem X  
Kari Hovin Kjølle (KHK) - styremedlem X x 
Ketil Aagesen (KA) - leder AK X x 
Narve Jostein Langmo (NJL) - leder HKK X x 
Ola Morten Græsli (OMG) - nestleder HKK 

 
 

Håkon Solvik (HS) - leder LK X x 
Stig Gråberg (SG) - leder FK X x 
Arnhild Skaanes (AS) - varamedlem X x 
AndersMyrland                                           (AM) - administrasjon X x 
Ingrid Narum (IN) - skiutvikler X x 
     

Erlend Ulstad fra Strindheim IL ski startet møte med å informere styret om ny politisk 

samarbeidsplattform i Trondheim kommune og hvordan denne direkte omtaler mulighetene for å 

etablere Strindamarka næranlegg. Erlend deltok frem til første styresak. 

Sak 3 –8 ble behandlet først. Deretter etter oppsatt rekkefølge frem 3—5. Deretter 3 –9, 3-6, 3-7, 

eventuelt. 

Leder LK Håkon Solvik deltok ikke på sak 3 – 6, 3 – 7 og eventuelt. 

Nestleder Gørill Gyllan deltok ikke på sak 3 – 9, 3 –6, 3 – 7 og eventuelt. 

Styremedlem Kari Hovin Kjølle deltok ikke på sak 3 – 6, 3 –7 og eventuelt.  

 

Saksliste: 

Referatsaker 

Sak 3 – 1  Styremøte 2 2023-2025 

Sak 3 – 2  AU-møte 1 2023-2025 

 

Orienteringssaker 

Sak 3 – 3   Orientering fra grenkomiteene 

Sak 3 – 4   Handlingsplanen 2023-2025 

Sak 3 – 5  Orientering fra div møter den siste tiden 

Sak 3 – 6  Skikretsenes ønskede effekter av VM 2025 

Sak 3 – 7  Økonomi    
 

Diskusjons- og vedtakssaker 

Sak 3 – 8  Innstilling til årlig prioritering av skianlegg i Trondheim kommune 

Sak 3 – 9  Felles arrangementsstrategi trøndelag 

 

Eventuelt 



 
 

   

 

 

   

Referatsaker 

Sak 3 – 1  Styremøte 2 2023-2025 

  Referat fra styremøte 2 2023-2025 var vedlagt innkalling. 

  Referat godkjent. 

Sak 3 – 2  AU-møte 1 2023-2025 

  Referat fra AU-møte 1 2023-2025 var vedlagt innkalling 

Referat godkjent. 

 

Orienteringssaker 

Sak 3 – 3  Orientering fra grenkomiteene 

Grenkomitelederne ga en kort oppdatering på status og planer for kommende 

sesong.  

• Aktivitet  

• Planlagte tiltak fra skikrets. 

• Område eller sak som har høy prioritet i komiteene fremover 

Freeski:  

o Ny trampoline på plass i Ålen 
o Prosess Big Air pågår 
o Kretslaget i gang. Oppstart samling i Sälen i slutten av oktober 

Alpint: 

o Kretssamlinger Juvass er gjennomført/gjennomføres 
o Terminliste arbeid pågår 
o Videregående skole tilbud for skikretsen utøvere en utfordring det jobbes 

med 

Langrenn: 

o Mye og bra aktivitet i senior lagene 
o Sone og kretssamlinger for 11-16 år i gang 
o Bruker soneledere og skiutvikler aktivt i rekrutterings arbeidet. Mye 

positivt. 
o Regionlag junior og åpent tilbud junior er i gang. Innkjøringsperiode med 

mye bra, men også utfordringer 

Hopp-Kombinert: 

o Aldri hatt så mange samlinger 
o Positiv utvikling i bredde og rekruttering 
o Veldig godt samarbeid med NTS 

 

 



 
 

   

 

Sak 3 – 4  Handlingsplanen 23-25       TM/IN 

  Oppdatering på status i handlingsplanen 23-25 

• Aktivitet 

• Arrangement 

• Anlegg 

Handlingsplan 2023-2025 Sør-Trøndelag skikrets var vedlagt møteinnkalling. 

Rapportering på handlingsplan fra skiutvikler. 

Aktivitet: 

- Viktig for skiutvikler å kartlegge og følge opp ønsker og behov til grener og til 
klubber (ulike behov) 

- Dialog med grenkomiteer gjennom komitemøter og/eller dialog med GK-
medlemmer og klubber 

- Klubbdialog og klubbutvikling gjennom aktivitet med kurs- og kompetansetiltak 
for trenere/foreldre 

- Trenerkurs langrenn, freeski og alpint, samt trenerkurs i klubb for langrenn og 
alpint.  

- TD- og arrangørkurs alpint og langrenn, dommer-/TD-kurs hopp/kombinert 
(freeski via digitale kurs til NSF)  

- Kursveileder-team: alpint, freeski og langrenn ok, hopp/kombinert se på ressurser 
i alliansen/Trønderhopp/GST 

- Para langrenn: 1 samling gjennomført, 2 planlagt høst/vinter, paratilbud i klubb i 
gang 

- Para alpint: 1 samling i planlegging, dialog med klubb om paratilbud 

Anlegg: 

- Anleggsbefaring for skileik og crossløyper har bidratt til enda tettere kobling 
mellom anlegg og arrangement for klubbene 

Arrangement: 

- Ønsker og behov i de ulike grenene 
- Dialog med grenkomiteer og klubber 
- Anleggsbefaringer med skileik/crossløyper har bidratt til flere ønsker om bistand 

på arrangement i vinter (langrennscross-element i kretsrenn) 

 

Rapport fra leder i anleggsutvalget: 

- Det jobbes med dokumentet «Anlegg for dummies» 
- Deltatt på befaring i Granåsen aktivitespark 

 

Rapport fra AU: 

- Felles arrangementsstrategi, se sak 3-9  

 

Sak 3 – 5 Orientering fra div møter den siste tiden     TM/TLS/AM 

• Eiermøte Ski VM 2025:  
Torbjørn orienterte styret fra forrige eiermøte 21 september. 



 
 

   

 

Møte for hovedkomiteen for Ski VM 2025 18 oktober i Trondheim. Endelig referat 
sendes til skikretssyret når denne er klar. 
 

• Møte NTS: Torbjørn og Anders orienterte fra møte med den nye styrelederen og 
adm.sjef NTS Avholdt onsdag 20 september 
 

• Nytt arrangementsselskap Granåsen: Anders orienterte fra møte mellom NSF og 
arbeidsgruppe fra STS og hovedpunkter for skissert fremdriftsplan. Møte ble 
avholdt 25 september. Arbeidsgruppen fra STS følger saken videre opp. 
Oppsummering og skissert fremdriftsplan legges ved referat. 

 

Sak 3 – 6 Skikretsenes ønskede effekter av VM 2025     AM 

  Orientering om status og oppdatert tiltaksplan. 

  Oppdatert tiltaksplan lå vedlagt møteinnkalling. 

  Orientering om status på de ulike tiltakene i planen. 

 

Sak 3 – 7 Økonomi         AM 

• Gjennomgang av resultatregnskap 2023 
Resultatrapporter pr avdeling vil bli ettersendt til styret. 

• Status fordringer.  
 

Gjennomgang av resultatregnskap for avdeling Kretsstyret pr 1.10.23. Ligger godt an 

i forhold til budsjett 2023. Resultatrapport for alle avdelinger ble sendt ut i forkant av 

styremøte, men ikke gjennomgått i møtet. 

Status fordringer er ikke klart og flyttes til neste styremøte. 

 

Diskusjons- og vedtakssaker  

Sak 3 – 8  Innstilling årlig prioritering av skianlegg i Trondheim kommune  KHK 

Med bakgrunn i innstilling fra anleggsutvalget fattet styret vedtak i innstilling av årlig 

prioritering av skianlegg i Trondheim kommune. Innstilling med vedlegg fra 

anleggsutvalget ble tilsendt styret i forkant av styremøte 

Vedtak: 

Med utgangspunkt i kriterier for prioriteringer av skianlegg i Trondheim kommune, og 

status for anleggene, går skikretsstyret inn for følgende prioritering i liste 

«PRIOR  2024-2025 anlegg» for Trondheim kommune:  

 

1. Granåsen rekruttanlegg – oppgradering av bakker K60, K40, K28 og K16 
2. Strindamarka Næranlegg (skiarena Øst)  
3. Vassfjellet skisenter – ny nedfart for utfor, Super G, storslalåm, slalåm 



 
 

   

 

4. Big Air – lokasjon Vassfjellet 
5. Gråkallen vinterpark 

Innstilling fra anleggsutvalget var Gråkallen vinterpark som nr. 4 prioritet og Big Air -

lokasjon Vassfjellet som nr. 5 prioritet. Styremedlem Ketil Aagesen foreslo at disse 

kunne bytte plass.  

Forslag enstemmig vedtatt av styret. 

Innstilling fra anleggsutvalget var Granåsen rekruttanlegg som nr. 1 prioritet og 

Strindamarka næranlegg som prioritet nr. 2. Styremedlem Håkon Solvik foreslo at 

disse kunne bytte plass. Styret stemte over om innstilling fra anleggsutvalget på nr. 1 

prioritet og nr. 2 prioritet skulle stå. 7 stemmer for, 2 stemmer mot. 

 

Sak 3 – 9  Felles arrangementsstrategi trøndelag      TM 

Ble behandlet i sammenheng med sak 3 –5. Oppfølging av vedtak i sak 1 –3 AU-møte 

2023-2025 Sør-Trøndelag skikrets: 

  

Vedtak: 

Styret ser at det vil være noen positive effekter av å få på plass en felles 

arrangementsstrategi i Trøndelag. Blant annet at det kan bidra til å sikre jevnlig 

nasjonale arrangement i alle grenene i regionen. Grenkomitelederne vil ta opp 

temaet i sine komitemøter og melder tilbake til styret.   

        
Eventuelt  

Status høstmøte skikretsen 25 oktober, Granåsen: 

Programmet er klart Høstmøte i skikretsen 25. oktober (skiforbundet.no) 
Langrenn og Hopp-Kombinert har grenvise møter i etterkant av fellesdelen. Freeski 
har digitalt møte 26 oktober. Alpint skal ha digitalt møte, dato ikke klar. 
 

 
Referent  
Anders Myrland 

https://www.skiforbundet.no/sor-trondelag/nyhetsarkiv/2023/9/hostmote-i-skikretsen/

